
 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte mevrouw Janssen en mevrouw van der Leest, 

 

U hebt het college op 15 mei 2018 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over tarieven 

Thuiszorg.  In deze brief beantwoorden wij uw vragen puntsgewijs.  

 

1.  Hoe financiert u de thuiszorg op dit moment? En hoe gaat u dat bij de nieuwe 

aanbesteding doen? 

Gecontracteerde aanbieders worden op basis van resultaatfinanciering (‘een schoon en 

leefbaar huis’) betaald. Omdat zowel aanbieders als gemeenten daarmee tevreden 

zijn, zal dat ook bij een toekomstige aanbesteding zo zijn.  

 

 

2. Als u een bedrag per cliënt financiert, wat is dan de hoogte van dit bedrag?  

Op dit moment betalen gemeenten aanbieders € 208,- per cliënt per 4 weken. De prijs 

is door de gemeenten bepaald o.b.v. de door de branche zelf opgestelde code 

verantwoordelijk marktgedrag thuisondersteuning 2015, geïndexeerd met bedragen 

die ook door branchevereniging BTN zijn aangegeven. 

 

 

3. Welke kostprijs hanteren de thuiszorgorganisaties waarmee de gemeente Oss werkt?  

€ 208,- per 4 weken per cliënt. In recente gesprekken met elk van de 8 

gecontracteerde aanbieders, hebben zij allen aangegeven dat dit onder de situatie van 
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voor de loonsverhoging per 1 april jl. een toereikend tarief was. Zij hebben daar ook 

voor getekend in het huidig contract. 

   

 

4. Hebben de gekozen thuiszorgorganisaties in de wedloop om de aanbesteding destijds 

hun diensten aangeboden onder de kostprijs, zoals waarschijnlijk het geval was bij de 

aanbesteding Wmo hulpmiddelen? Zo ja, laat de gemeente zich daar in de toekomst 

niet meer door verleiden?  

In de huidige contracten is opgenomen dat aanbieders de opdracht uitvoeren op basis 

van reële kostprijzen en met in acht neming van het bepaalde in de geldende cao-VVT 

(art. 21). Overigens hebben aanbieders geen prijs geboden, maar hebben gemeenten 

de prijs bepaald o.b.v. de door de branche zelf opgestelde code verantwoordelijk 

marktgedrag thuisondersteuning 2015, geïndexeerd met bedragen die ook door 

branchevereniging BTN zijn aangegeven. Alle aanbieders hebben in recente 

gesprekken nog bevestigd dat het door gemeente vastgestelde tarief toereikend was 

voor de situatie voor 1 april jl.  

 

 

5. Zijn de thuiszorgorganisaties waarmee de gemeente Oss werkt, in staat om aan de cao 

te voldoen op basis van de gemaakte afspraken met de gemeente. En zo ja, betalen 

zij hun medewerkers volgens de cao?  

Alle aanbieders hebben aangegeven dat ons huidige tarief, zonder de nieuwe cao 

ontwikkelingen een reële kostprijs is, waarmee ze uit kunnen komen. Daarbij hebben 

alle aanbieders in de kwartaalgesprekken aangegeven dat zij vanaf 1 april 2018 hun 

personeel volgens de nieuwe salarisschalen gaan uitbetalen. De meeste aanbieders 

hebben aangegeven dat dit niet te bekostigen is uit het huidige tarief dat de gemeente 

betaalt en dus niet binnen het huidige contract op te vangen is.  

 

Overigens is uw vraag vooral een verantwoordelijkheid van de aanbieders zelf, hun 

brancheverenigingen en de vakbonden. Gemeenten zijn geen partij bij de 

totstandkoming, of  de uitvoering van cao’s. Overigens hebben aanbieders ook in het 

verleden aangegeven dat zij conform de cao-vvt werken. 

 

 

6. Zijn er – indien dat nodig was – als gevolg van de AMvB vorig jaar aanpassingen 

gedaan in de afspraken tussen de gemeente Oss en de thuiszorginstellingen?  

Nee, dat was niet nodig, want alle aanbieders hebben in recente gesprekken nog 

bevestigd dat het door gemeente vastgestelde tarief toereikend was voor de situatie 

voor 1 april jl.  
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7. Is het college zich ervan bewust dat de thuiszorghulpen een grote rol spelen in het op 

menswaardige wijze ouder worden? En dat werken in de thuiszorg aantrekkelijk 

gemaakt en gewaardeerd moet worden, onder andere met het oog op de vergrijzing 

die zijn intrede doet, ook in de gemeente Oss?  

Ja, het college vindt dat de thuiszorghulpen ook een belangrijke toegevoegde waarde 

hebben in het op menswaardige wijze ouder worden.  

 

 

8. Vindt het college dat thuiszorgmedewerkers fatsoenlijk betaald moeten worden en 

thuiszorgorganisaties de mogelijkheid moeten hebben om arbeidsvoorwaarden te 

verbeteren?  

Ja, het college vindt dat medewerkers in het algemeen fatsoenlijk betaald moeten 

worden naar presteren en werkgevers passende arbeidsvoorwaarden moet hebben. 

Daarom zijn de huidige contracten HV afgesloten op basis van geldende cao-VVT(art 

21) en de code verantwoordelijk marktgedrag thuisondersteuning.   

 

 

9. De verwachting is dat er een nieuwe cao wordt gesloten, waarbij de lonen omhoog gaan 

en het Rijk extra gelden stort in het Gemeentefonds. Of deze gelden de cao-stijging 

zullen dekken, is maar de vraag. In het negatieve geval, is het college dan bereid het 

verschil te betalen?  

In een regionaal onderzoek wordt er gekeken naar een nieuwe reële kostprijs op basis 

van de nieuwe situatie. Onderzoek vindt ook nog plaats ten aanzien van de dekking 

voor de nieuwe reële kostprijs. Indien het voor HV beschikbare budget niet voldoende 

is voor de bekostiging van HV, dan zal een voorstel voor budgetverhoging aan uw 

raad voorgelegd worden.  

   

 

10. In 2019 worden er nieuwe contracten gesloten. Gaat u daarbij afspraken maken met 

de thuiszorgorganisaties over de tarieven van de thuiszorgmedewerkers conform de 

nieuwe cao?  

De huidige contracten voor HV lopen tot en met 2021 ((inclusief verlengopties tot 31 

december 2023). In de huidige contracten staat de bepaling dat als partijen als gevolg 

van ontwikkelingen, behoefte hebben aan overleg over het tarief daartoe de 

mogelijkheid bestaat. Met de loonontwikkelingen die hierboven benoemd zijn, is er 

een aanleiding waardoor gemeenten en aanbieders met elkaar in gesprek zijn gegaan. 

Duidelijk moet worden of het nodig is om de huidige contracten open te breken of 

niet. Conform de huidige contracten zullen aanbieders ook in nieuwe contracten de 
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opdracht uit moeten voeren op basis van reële kostprijzen en met in acht neming van 

het bepaalde in de geldende cao-VVT.  

 
 
 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Oss, 

Namens dezen, 

 

Mevrouw J.M.H. van de Ven, 

Wethouder Zorg en Welzijn, c.a. 

 

 


